
 
JBVE wil groeien naar honderd leden 

 

 

‘Mooi dat de jeugd geïnteresseerd 

is’ 
wo 26 apr., 13:58 Algemeen 

De jeu de boules-spelers van JBVE willen graag beter worden en meer 

trainingen horen daarbij. ‘’Onze ambitie is om volop te gaan trainen voor de 

competities’’, zegt bestuurslid Hans Haveman. ‘’We willen beter worden. Het 

wordt wat serieuzer.’’ 

Enschede - Afgelopen zaterdag werd het Bolhaar Promotie Toernooi gehouden bij 

jeu de boules vereniging JBVE. Met mooi weer streden bijna dertig teams van twee 

personen voor de gezelligheid, de eer en de prijzen in het G.J. van Heekpark. ‘’Het 

doel van dit toernooi is om mensen kennis te laten maken met de jeu de boules 

sport’’, zegt Hans Haveman. De club heeft nu bijna zestig leden, maar de ambitie is 

dat het op relatief korte termijn honderd wordt. Het Bolhaar Toernooi helpt er zeker 

bij. Veel leden speelden met een introducé, een familielid of kennis. ‘’Zodoende 

speelden jong en oud met elkaar. Ook nam het studentenhuis Villa Delphia deel met 

drie teams. De studenten hadden zelfs de Franse vlag meegenomen en zongen de 

Marseillaise voor deze van oorsprong Franse balsport. Verder waren er teams uit 

Duitsland, Toss Almelo en jeu de boulers van buurman korfbalclub NRC22. ‘’Het is 

mooi dat de jeugd geïnteresseerd is’’, aldus Haveman. Aan de wintercompetitie deed 

de club mee met vier teams van twee personen. In de zomercompetitie wordt 
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gespeeld met teams van drie personen, een triplet. JBVE zet vier teams in. De eerste 

wedstrijd is op 21 mei bij JBVE op het Van Heekpark. ‘’Het zijn grote toernooien. Er 

kunnen wel vijftig teams hier komen.’’ 

Het Bolhaar Toernooi - naar de hoofdsponsor vernoemd, wijnhuis de Bolhaar - was 

bedoeld om nieuwe spelers te trekken, meldt secretaris Marianne Leussink. “We 

willen graag meer mensen kennis laten maken met jeu de boules en hopen dat ze 

enthousiast worden. Meedoen aan het toernooi is belangrijker dan winnen en dat is 

zeker geslaagd. Op weg naar ons 40-jarig jubileum in 2025 willen we meer 

bekendheid voor onze vereniging. We hebben pas een vernieuwde website en willen 

graag meer leden.” 

Het toernooi werd gewonnen door Herlo Wegerink en introducé Milan Elias. Zij 

wonnen al hun vier wedstrijden en hadden 46 pluspunten Haveman: ‘’We hadden 

mooie prijzen voor iedereen dankzij onze hoofdsponsor de Bolhaar.’’ 

JBVE zit in de lift na de coronajaren, stelt Haveman. De prestaties worden beter. ‘’In 

het verleden was het vaak op hoop van zegen, maar we hebben een 

ledenvergadering gehad en daarin is gezegd dat we meer als team willen trainen.’’ 

 De leden spelen op de dinsdagavond, naast de bekende maandag-, dinsdag- en 

zondagmiddagen. Haveman: “Wat er zo leuk aan jeu de boules is? Het leuke is dat 

elke bal die je gooit weer nieuw is. Als het niks is geworden, heb je direct weer een 

kans om het beter te doen. Het is heerlijk ontspannen. En je beweegt aardig wat. Ik 

heb wel eens 4 kilometer op de stappenteller gehad.’’ 
 


